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Değerli Bilim Kurulu Üyeleri, 

*Bu metin Bilim Kurulu’nda görev yapan bütün Bilim Kurulu Üyelerine Gönderilmiştir. 

Oyuncular Sendikası olarak çok önemsediğimiz ve de oldukça kaygılandığımız bir sorunu sizlerle 

paylaşmak istiyoruz. Bu konu, ilgili tüm Bakanlıklarla ve de Cumhurbaşkanlığı ile de paylaşıldı ancak 

olumlu yönde bir karar hala alınamadı. 

 İşyerimiz olan setler doğası gereği çok karmaşık bir işleyişe sahiptir. Bir dizi setinde ortalama 80-90 

kişi çalışıyor, birçok set senaryo gereği sık sık mekan değiştiriyor. En önemli konu ise sektörümüzün 

doğası gereği, çalışanların yaş aralığı çok geniş. Yani bir sette 1 yaşında bir bebek ile 60 yaşında bir 

oyuncu yan yana gelebiliyor. Üstelik yıllardır değindiğimiz çok önemli bir sorunumuz var! Bir dizi 

setinde ortalama 15 saat  çalışılıyor ve maalesef bu saati aşan setlerin sayısı da hiç az değil. Virüse 

karşı bağışıklığımızı güçlendirmemiz gereken bir süreçten geçerken, setlerdeki çalışma koşulları 

düşünüldüğünde bu tedbiri alabilmemiz imkansızdır. Normal koşullar altında bile İşçi Sağlığı ve İş 

Güvenliği tedbirlerinin alınmadığı setlerde, tüm sektör emekçileri ve halk sağlığı pandemi karşısında 

büyük bir tehditle karşı karşıya bırakılıyor. 

Ayrıca setlerde dramatik öğeler barındıran çekimler yapılıyor, temas etmemek ve özellikle de  

oyuncuların koruyucu ekipman kullanarak çalışabilmesi mümkün değil. Bu koşullar altında ne kadar 

tedbir alınsa da virüs yayılımının engellenebileceğini asla düşünmüyoruz. Birçok set kamuya açık 

alanlarda kalabalık bir ekiple çekim yapabiliyor. Bu noktada sadece meslektaşlarımız değil halk sağlığı 

da tehlikeye atılıyor.  Sektörümüz “çalışması zorunlu meslekler” arasında yer almıyor ve setlerin 

yeniden başlayacağına dair aldığımız bilgiler bizi oldukça kaygılandırıyor.  

 

Bir bilim insanı olarak kaygımızı en iyi sizin anlayacağınızı düşünüyor ve tüm bu gerçekler ışığında 

“SETLERİ DURDURUN” çağrımıza kulak vermenizi rica ediyoruz. Bu konuda ilgili Bakanlılara 

vereceğiniz bilimsel görüşler ile halk sağlığını tehlikeye atan dizi/sinema/reklam setleri durdurulabilir. 

 

Saygılarımızla. 

Oyuncular Sendikası. 

 


